



Government
of Canada

Canadian General
Standards Board

Gouvernement
du Canada

Office des normes
générales du Canada

CGSB-43.151-2012
October/octobre 2012
CORRIGENDUM No. 1
RECTIFICATIF N° 1

ICS 55.020

CORRIGENDUM

January 2013

Packaging, handling, offering for transport and transport of Explosives (Class 1)

7. Use of highway and portable tanks

7.6 Equivalent and substitute specifications

Change par. 7.6.2 to read:

7.6.2 A highway tank listed in Table 7.1, Column 4, that is in compliance with the edition of 49 CFR or CSA 620 in force at the date of its certification may be used instead of the tank listed in Table 7.1, Column 2, of the same item number if

- a) the certification date of the tank is before the applicable date given in Table 7.1, Column 5; and
- b) the tank complies with the requirements of section A.5 in Annex A of CSA B620-09.

RECTIFICATIF

Janvier 2013

Emballage, manutention, demande de transport et transport d'Explosifs (classe 1)

Utilisation des citerne routières et mobiles

Spécifications équivalentes et de remplacement

Modifier l'al.7.6.2 comme suit :

Une citerne routière figurant au tableau 7.1, colonne 4, qui est conforme à l'édition du Règlement 49 CFR ou de CSA B620 en vigueur à la date de son homologation peut être utilisée au lieu de la citerne figurant au tableau 7.1, colonne 2, du même numéro d'objet si

- a) la date d'homologation de la citerne est antérieure à la date applicable figurant au tableau 7.1, colonne 5; et
- b) la citerne est conforme aux exigences de l'article A.5 de l'annexe A de CSA B620-09.

©HER MAJESTY THE QUEEN IN RIGHT OF CANADA, as represented by the Minister of Public Works and Government Services, the Minister responsible for the Canadian General Standards Board (2013). No part of this publication may be reproduced in any form without the prior permission of the publisher.

© SA MAJESTÉ LA REINE DU CHEF DU CANADA, représentée par le ministre des Travaux publics et Services gouvernementaux, le ministre responsable de l'Office des normes générales du Canada (2013). Aucune partie de cette publication ne peut être reproduite d'aucune manière sans la permission préalable de l'éditeur.

Canada

Experience and excellence
Expérience et excellence

CGSB
DNGC